

Гарантийное письмо

Уважаемые господа

Настоящим письмом фирма ООО «Растр-трейдинг» просит забронировать двухместный номер в отеле “Novotel” , город Прага, на имя Гордеева Виталия, с 28 апреля по 30 апреля 2008 года, стоимостью 70 евро в сутки. Оплату банковским переводом по факту заселения гарантируем.

В случае не заселения указанных лиц или снятия брони, фирма гарантирует оплату одного дня проживания в отеле. Снятие брони производится по правилам, установленным в данном отеле.

Letter of guarantee

Dear Sirs,

With the following letter company “Rastr-trading” Ltd requests for booking of 1 DBL room in “Novotel” hotel, city of Prague, for Gordeev Vitaly, from 28 of April till 30 of April 2008, in the value of 70 euros per night. Payment by bank transaction is guaranteed upon arrival.

In case of no show or cancellation of booking the company guarantees payment for the first night of accommodation. Cancellation is to be made according to the rules established by the hotel mentioned above.